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Łukasz Chmielewski  

 

 

 

 

Szanowna Pani Agnieszka Setnik  

Naczelnik Wydziału Środowiska  

 

 

ZAPYTANIE 

 

Dot. odpadów niebezpiecznych.  

 

Szanowna Pani Naczelnik,  

 

na jednym z posiedzeń Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska w których 

brałem udział padła informacja, że w Gliwicach mamy kolejne problemy z pozostawionymi 

odpadami niebezpiecznymi.  

Mając na uwadze powyższe, proszę o udzielenie szczegółowej informacji w sprawie 

w/w odpadów niebezpiecznych, tzn. gdzie się znajdują, kto je zostawił, w jakiej ilości oraz 

jakie tą są odpady.  

 

 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

 


